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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 327 06 31 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2023 nr 1 

Datum: 2023-01-14 

Löpnummer: 1 

Plats: Falkenbergs scoutstuga 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Niclas Lingmén 

Ledamöter Mattias Nilsson, Patrik Skölde, Matilda Svalander, 
Miranda Jönsson, Melker Borg och Isabell Persmark 
 

ADJUNGERANDE 

  

FRÅNVARANDE 

Ledamot Linda Wiklander och Emy Hjertström 
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Matilda Svalander. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Patrik Skölde 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Tre punkter skall läggas till dagordningen: Utbildningshelg, vandringshajk samt ekonomisk 

distriktsstämma. Föredragningslistan med föreslagna ändringar godkändes. 

5. INKOMMEN POST OCH E-POST 

A. Bidragsansökningar – inkomna: 28 ansökningar till WSJ 2023 har inkommit. 

 

B. Bidragsansökningar – utbetalda: 9 stycken gällande utbildningar under 2022. 

 

6. KÅRHUB 

För information: Sara von Braun är ordförande. Ett första möte har hållits och dokumenation har 

skickats till scouterna. I nuläget finns inga aktuella nya medlemmar. Hallands scoutdistrikt kan 

komma att behöva bidra till kostnader för bankens avgifter mm i inledningen. 

7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A: Hemsidan 

Hemsidan uppdateras kontinuerligt. Matilda ansvarar för detta. 

B: Facebook 
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Facebook uppdateras kontinuerligt. Instagramkontot är kopplat till detta. Niclas, Miranda och Emy ansvarar för 

detta. 

C: Instagram och Discord 

-konton har startats för Hallands scoutdistrikt. Discord fungerar bäst för information till ungdomarna i HUR!?. 

D: Messenger  

använder vi för intern ”snabb kommunikation” inom styrelsen. 

E: Utbildingar:  

Inga utbildningar i Halland i nuläget. Det är svårt att få halläningarna att delta i scouternas utbildningar. Mattias 

önskar att fler utbildningar läggs i Halland. Vi har svårt att få hit utbildningar eftersom vi har få som deltar i 

utbildningarna. Vi behöver åka på utbildningar i distrikten i närområdena, södra, östra mm. Diskussion kring hur 

vi kan öka rörelseförmågon med fler deltagare på utbildningarna i närområet? Vi föreslår att skriva en proposition till 

stämman om att öka bidrag till resekostnader för utbildningarna. Vi kan även lägga ut mer information om olika 

utbildningar på facebook och direkt information till HUR!?, ex leda scouting för utmanare och leda patrull för 

äventyrare. 

 

8. EKONOMI: 

A. Information 

Patrik gick igenom balansrapport och resultatrapport. Vi har ökat medlemsantalet det senaste decenniet. 2011 fanns 

396 och 2022 fanns 670 bidragsgivande medlemmar. 

B. Ansökningar 

Beslut om att godkänna 28 ansökningar om bidrag för resa till WSJ 2023. Totalbelopp för ändamålet delas på 

antalet ansökningar och utbetalas av kassör.  

C. Kårhub 

Beslut om att distriket kan bidra med uppstartskostnader om ca 4000 kr för bankkostnader samt ett lån på ca 

10000 kr till ny verksamhet som startas inom huben. 

D. Krisberedskap inför Krakowresan 

Beslut om att distriktet kan lägga ut för akuta kostnader i väntan på försäkringspengar i händelse av en krissituation 

vid Krakowresan 2023. 

 

9. HJÖRNERED 

Inget nytt att rapportera. Fortsatt väntan på kontraktförslag från Laholms kommun. Niclas tar över kontakten efter 

Terese. 
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10. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Krakowresa 2023 

Förträffar 14/1 och 11/2. Åker eftermiddag/kväll 20/2 och kommer hem vid lunchtid 25/1. Avgiften per person 

landar på 3750 kr då vi fått in några bidrag från andra bidragsgivare. 32 deltagare varav 9 över 25 år och ytterligare 

4 över 18 år. 

B. Jamboree 2023 

28 ansökningar har inkommit för deltagare, ledare och IST som reser till WSJ från Hallands scoutdistrikt. 

C. Hallandsyxan  

Planeringsgrupp är nästan klar. Arrangemanget kommer att genomföras i området runt Söndrums scoutstuga. 

D. Regionsläger 2024 

Fler funktionärer behövs från Hallands scoutdistrikt. Förfrågan kring deltagande i regionsläget bör diskuteras på 

ordförandeträff i januari. Ev gemensam buss mm. Lägret kommer att vara på Kragenäs. Budgetmöte hålls i slutet av 

januari. 

E. Distriktsläger 2025 

Markus, Terese och Linda har anmält sig till en planeringsgrupp. 26/1 är det ett digitalt planeringsmöte. 

Information om detta tas med på ordförandeträffen.  

F. Utbildningshelg 29/9-1/10 2023 

Fredag kväll till söndag lunch i Bala, HÖK:s scoutstuga. Redo för naturen och leda scouting finns team till. Ledare 

till kurs i svampplockning finns. Mattias undrar vad kårerna vill ha hjälp med. Frågan tas med till ordförandemötet. 

Fredagen blir samkvämsdag med gemensam matlagning. Lördagen blir kursdag med lägerbål på lördag kväll. Söndag 

blir det packning och avslutning med nätverkande för olika avdelningarna i distriket träffas och kan planera 

tillsammans. Diskussion kring möjlighet att göra helgen kostnadsfri för disktriktets ledare. Förslag om att disktriket 

bekostar helgen med medel för kårutveckling. 

G. Ekonomistämma 

Ekonomistämma 18/3 i Falkenberg kl 10.00. Handlingar ska skickas ut i februari. Niclas förbereder detta. 

Samma delegatfördelning som förra året. Värö bjuds in men de har ännu inte rösträtt. 

H. Vandringshajk 

Vid stämman beslutades om att vandringshajk skulle arrangeras under förutsättning att någon anmälde intresse för 

att arrangera detta. Ingen har anmält intresse för detta och därför kommer ingen vandringshajk att planeras. 

Information om detta kommer att lämnas på ordförandeträff. 

I. HUR-arrangemang 

Förslag om gemensam kanothajk eller liknande. Saken kommer att diskuteras inom HUR!?. Styrelsen föreslår att 

öka anslag till HUR!? för ”scoutaktiviteter” i ny proposition till ekonomistämman. Mattias skriver ett förslag på 

proposition. 

11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

Protokollet fanns inte tillgängligt och ärendet flyttas därför till nästa möte. 
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12. ÖVRIGA FRÅGOR  

A. Namnskylt eller märke 

Beslut om att köpa in namnskyltar till styrelsen för att kunna visa vilka vi är vid ett arrangemang. Mattias tar fram 

ett kostnadsförslag. 

13. KOMMANDE MÖTEN 

Kommande möten:  

 

18 mars ekonomistämman, distriktsstämman 7 oktober   

 

15 februari kl 19.00-20.00 på Teams. 

18 mars kl 13.00-15.00, Niclas bokar lokal. 

26 april kl 19.00-20.30 på Teams. 

 

Justering 

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Matilda Svalander 
 

Niclas Lingmén 

 

 

Justerare   

  

Patrik Skölde 
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 


2. VAL AV SEKRETERARE 


Till sekreterare för mötet valdes Matilda Svalander. 


3. VAL AV JUSTERARE 


Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Patrik Skölde 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


Tre punkter skall läggas till dagordningen: Utbildningshelg, vandringshajk samt ekonomisk 


distriktsstämma. Föredragningslistan med föreslagna ändringar godkändes. 


5. INKOMMEN POST OCH E-POST 


A. Bidragsansökningar – inkomna: 28 ansökningar till WSJ 2023 har inkommit. 


 


B. Bidragsansökningar – utbetalda: 9 stycken gällande utbildningar under 2022. 


 


6. KÅRHUB 


För information: Sara von Braun är ordförande. Ett första möte har hållits och dokumenation har 


skickats till scouterna. I nuläget finns inga aktuella nya medlemmar. Hallands scoutdistrikt kan 


komma att behöva bidra till kostnader för bankens avgifter mm i inledningen. 


7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


A: Hemsidan 


Hemsidan uppdateras kontinuerligt. Matilda ansvarar för detta. 


B: Facebook 







 
 


 


3 (6) 
 


Facebook uppdateras kontinuerligt. Instagramkontot är kopplat till detta. Niclas, Miranda och Emy ansvarar för 


detta. 


C: Instagram och Discord 


-konton har startats för Hallands scoutdistrikt. Discord fungerar bäst för information till ungdomarna i HUR!?. 


D: Messenger  


använder vi för intern ”snabb kommunikation” inom styrelsen. 


E: Utbildingar:  


Inga utbildningar i Halland i nuläget. Det är svårt att få halläningarna att delta i scouternas utbildningar. Mattias 


önskar att fler utbildningar läggs i Halland. Vi har svårt att få hit utbildningar eftersom vi har få som deltar i 


utbildningarna. Vi behöver åka på utbildningar i distrikten i närområdena, södra, östra mm. Diskussion kring hur 


vi kan öka rörelseförmågon med fler deltagare på utbildningarna i närområet? Vi föreslår att skriva en proposition till 


stämman om att öka bidrag till resekostnader för utbildningarna. Vi kan även lägga ut mer information om olika 


utbildningar på facebook och direkt information till HUR!?, ex leda scouting för utmanare och leda patrull för 


äventyrare. 


 


8. EKONOMI: 


A. Information 


Patrik gick igenom balansrapport och resultatrapport. Vi har ökat medlemsantalet det senaste decenniet. 2011 fanns 


396 och 2022 fanns 670 bidragsgivande medlemmar. 


B. Ansökningar 


Beslut om att godkänna 28 ansökningar om bidrag för resa till WSJ 2023. Totalbelopp för ändamålet delas på 


antalet ansökningar och utbetalas av kassör.  


C. Kårhub 


Beslut om att distriket kan bidra med uppstartskostnader om ca 4000 kr för bankkostnader samt ett lån på ca 


10000 kr till ny verksamhet som startas inom huben. 


D. Krisberedskap inför Krakowresan 


Beslut om att distriktet kan lägga ut för akuta kostnader i väntan på försäkringspengar i händelse av en krissituation 


vid Krakowresan 2023. 


 


9. HJÖRNERED 


Inget nytt att rapportera. Fortsatt väntan på kontraktförslag från Laholms kommun. Niclas tar över kontakten efter 


Terese. 
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10. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Krakowresa 2023 


Förträffar 14/1 och 11/2. Åker eftermiddag/kväll 20/2 och kommer hem vid lunchtid 25/1. Avgiften per person 


landar på 3750 kr då vi fått in några bidrag från andra bidragsgivare. 32 deltagare varav 9 över 25 år och ytterligare 


4 över 18 år. 


B. Jamboree 2023 


28 ansökningar har inkommit för deltagare, ledare och IST som reser till WSJ från Hallands scoutdistrikt. 


C. Hallandsyxan  


Planeringsgrupp är nästan klar. Arrangemanget kommer att genomföras i området runt Söndrums scoutstuga. 


D. Regionsläger 2024 


Fler funktionärer behövs från Hallands scoutdistrikt. Förfrågan kring deltagande i regionsläget bör diskuteras på 


ordförandeträff i januari. Ev gemensam buss mm. Lägret kommer att vara på Kragenäs. Budgetmöte hålls i slutet av 


januari. 


E. Distriktsläger 2025 


Markus, Terese och Linda har anmält sig till en planeringsgrupp. 26/1 är det ett digitalt planeringsmöte. 


Information om detta tas med på ordförandeträffen.  


F. Utbildningshelg 29/9-1/10 2023 


Fredag kväll till söndag lunch i Bala, HÖK:s scoutstuga. Redo för naturen och leda scouting finns team till. Ledare 


till kurs i svampplockning finns. Mattias undrar vad kårerna vill ha hjälp med. Frågan tas med till ordförandemötet. 


Fredagen blir samkvämsdag med gemensam matlagning. Lördagen blir kursdag med lägerbål på lördag kväll. Söndag 


blir det packning och avslutning med nätverkande för olika avdelningarna i distriket träffas och kan planera 


tillsammans. Diskussion kring möjlighet att göra helgen kostnadsfri för disktriktets ledare. Förslag om att disktriket 


bekostar helgen med medel för kårutveckling. 


G. Ekonomistämma 


Ekonomistämma 18/3 i Falkenberg kl 10.00. Handlingar ska skickas ut i februari. Niclas förbereder detta. 


Samma delegatfördelning som förra året. Värö bjuds in men de har ännu inte rösträtt. 


H. Vandringshajk 


Vid stämman beslutades om att vandringshajk skulle arrangeras under förutsättning att någon anmälde intresse för 


att arrangera detta. Ingen har anmält intresse för detta och därför kommer ingen vandringshajk att planeras. 


Information om detta kommer att lämnas på ordförandeträff. 


I. HUR-arrangemang 


Förslag om gemensam kanothajk eller liknande. Saken kommer att diskuteras inom HUR!?. Styrelsen föreslår att 


öka anslag till HUR!? för ”scoutaktiviteter” i ny proposition till ekonomistämman. Mattias skriver ett förslag på 


proposition. 


11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


Protokollet fanns inte tillgängligt och ärendet flyttas därför till nästa möte. 
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12. ÖVRIGA FRÅGOR  


A. Namnskylt eller märke 


Beslut om att köpa in namnskyltar till styrelsen för att kunna visa vilka vi är vid ett arrangemang. Mattias tar fram 


ett kostnadsförslag. 


13. KOMMANDE MÖTEN 


Kommande möten:  


 


18 mars ekonomistämman, distriktsstämman 7 oktober   


 


15 februari kl 19.00-20.00 på Teams. 


18 mars kl 13.00-15.00, Niclas bokar lokal. 


26 april kl 19.00-20.30 på Teams. 


 


Justering 


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Matilda Svalander 
 


Niclas Lingmén 


 


 


Justerare   


  


Patrik Skölde 
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